



## **Tao Zeng**

*Wuhan*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Intellectual property

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Zeng has been engaged in intellectual property since 2014. He previously worked for the Patent Examination Cooperation Hubei Center of the Patent Office of the China National Intellectual Property Administration. After that, he worked for a leading patent agency as a patent agent. Mr. Zeng has helped many well-known companies obtain patent authorizations in China, the United States, Europe, South Korea, Japan and other countries and regions, and has provided consulting services such as patent risk investigations and infringement analyses. He has accumulated extensive experience in patent drafting, patent mining and layouts, invalidation searches and patent analyses, etc. Mr. Zeng is especially well-experienced in machinery and automation, semiconductor, display, new energy, medical equipment, and other fields.

### **EDUCATION**

Mr. Zeng received a Bachelor of Engineering degree in Marine and Offshore Engineering from Wuhan University of Technology in 2009 and a Master of Engineering degree from Wuhan University of Technology in 2011.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

Member of the PRC Patent Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 曾涛

武汉

---

### 业务领域

- 知识产权

### 工作经历

曾涛律师从 2014 年开始从事知识产权工作，曾就职于国家知识产权局专利局专利审查协作湖北中心，负责机械领域的发明专利审查，之后又在国内领先的专利代理机构从事专利代理事务，帮助多家知名企业在中国、美国、欧洲、韩国、日本等国家和地区获得专利授权，并提供专利风险排查和侵权分析等咨询服务，积累了丰富的专利撰写、专利挖掘与布局、无效检索以及专利分析等方面的经验，尤其擅长机械与自动化、半导体、显示、新能源、医疗器械等领域。

### 教育背景

曾涛律师于 2009 年获得武汉理工大学船舶与海洋工程专业工学学士学位，后于 2011 年获得武汉理工大学船舶与海洋结构物设计制造专业工学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
中华人民共和国专利代理人执业资格

### 工作语言

中文、英文